



CI NO.: _____

選擇直接促銷活動通知(公司戶)
Notice of Direct Marketing Activities (Corporate Customer)

致：交通銀行(香港)有限公司(「銀行」)
 資料保護主任

日期

TO：Bank of Communications (Hong Kong) Limited (“the Bank”)
 Data Protection Officer

Date：_____

只適用於非私人戶，獨資商號除外。Applicable to non-personal customer only, except sole proprietorship.

客戶名稱 Name of Customer(s)	英文 English
	中文 Chinese
任何一個銀行賬戶號碼 Any One Bank Account No. at the Bank	

- 本公司不欲收到任何宣傳資料或使用本人/本公司的資料作出直銷促銷活動。
 I/We do not wish to receive any promotional materials or use my/our data in direct marketing activities.

注意：若你方／貴司將來希望更改此項選擇，請與本行各網點聯絡。

Note: Should you wish to change your choice in the future, please contact our branches.

- 本公司同意銀行可使用本人/本公司的資料作出直接促銷活動。

I/We hereby consent the Bank to use my/our data in direct marketing activities.

以上代表本公司目前就是否希望收到直接促銷聯繫或資訊的選擇，並取代本公司於本申請前向銀行傳達的任何選擇。

The above represents my/our present choice whether or not to receive direct marketing activities. This replaces any choice communicated by me/us to the Bank prior to this application.

客戶簽署

Signed by the Customer(s)

請填寫及簽署本表格後以傳真交回本行(傳真號碼: 2833 6561)或遞交到本行任何網點或郵寄致交通銀行(香港)有限公司資料保護主任，地址為香港中環畢打街 20 號。有關服務將不會收取任何費用。

Please complete and sign the form and return it to our Bank by fax at 2833 6561 or deliver to any of our branches or mail to our Data Protection Officer at The Bank of Communications (Hong Kong) Limited, 20 Pedder Street, Central, Hong Kong. This service is not subject to any fee or charge.

本行將於收到表格後 7 天內完成辦理。The request will be effective within 7 days after the Bank collected the form.

FOR BANK USE ONLY

Received Date:	Effective Date (Delete C25):
Remarks :	S.V.(Del C25):
Checker:	Maker: